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Referat frå møte i FAU-Rosseland torsdag 09.03.2017  
   
Til stades:     

2. trinn: Rolf Thu   

3. trinn: Tove Thu Frøyland   
4. trinn: Trond Tveit (referent)   
6. trinn: Henriette Laland  
7. trinn: Lise Kindervåg   
 
Rektor: Geir Soma 

 

Ikkje til stades: 
 1 trinn: Marlen Lindeland Sæther 

 5 trinn: Laila Tøresby 

 4 trinn: Kim Andersen Sundt 

 

 

Sak 8/17 

 

Kim må sjekke status på egen maskin – vanskelig for andre i FAU å ta opp filene som blir 

sendt. Dette er klanderverdig! 

 

Sak 9/17  
 

Gapahuk. Trenger tegninger. Trond sjekker en gapahuk som er brukt. 

Området mellom Rosseland Skule & gamle videregående skal lages som grøntområdet. Her er 

det viktig at FAU kommer inn i bildet og lager ideskisse for dette. Kva skal være der? 

Kunstgressbane, skatepark.  

Trond får mandat til å lage til en gruppe for å lage en skisse for. 

Rolf tar får kontaktpunkt for Pamela Sudman. Trond tar dette videre.  

 

Sak 10/17  
17 mai: Komiteen er i gang. Premier – sliter med å få inn premier. Foreldrekontakter får 

beskjed om å informere klassene. Vi setter det på vekeplan etter påske. Lise sender mal til 

Henriette for dugnadsordning.  

 

Sak 11/17  

Orientering frå Geir: Det har vært dialogmøte med utval for levekår. Alle rektorer og 

kommunalt FAU invitert. Noen saker blir valgt ut ifht skole. 2 tema for dialog. Bra møte. 

 

1 Gjennomføringsgrad på videregående skole. 

 

2 Skolebidragsindikatorer. SSB har utarbeidet system som skal nulle ut fordelene noen har. 

Kva er bidraget til skolen ifht resultatene. Dette har med demografiske forhold å gjøre. 

Lønn/innvandringsrate/udtanningsnivå etc. Dette er tall som skal ses på.  

 

OLEUS-undersøkelsen for mobbing er snart ferdig.  

 

Tilsatt 4 nye lærere til neste år. 3 er menn. Det skal inn 1-2 til. 

 

12 har søkt bokmål for neste år. 
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Mvh.  

Trond Tveit, vikarierende referent 


